
Referat fra bestyrelsesmøde d. 9. oktober 2014 kl. 19,00 hos Stella Andersen 

 

Der var kommet 2 stk. naboorienteringer fra Hillerød Kommune By og Miljø. 

Den ene var om indretning af et bo‐ og dagtilbudssted på ejendommen Frederiksværksgade 160, vi 

talte om dette og blev enige om, at selve byggeriet var i orden, men udkørsel fra ejendommen 

kunne ikke lade sig gøre. Dette synspunkt har vi skrevet til Hillerød Kommune om og foreslået 

udkørsel til Præstevej. 

 

Det andet var om solcelleanlæg på Harløse Skole Nordhøjvej 1A. Dette blev vi enige om var ok. 

 

Til dialogmøde for alle Lokalrådene med Hillerød Kommune d. 20. oktober, er vi 3 medlemmer der 

deltager. 

 

Vedr. Lokalrådsmøde d. 28. oktober i Harløse Forsamlingshus, kommer der en fra Hillerød 

Forsyning Anders Holmsgaard, og fortæller om mulighederne for tilslutning til Fjernvarmen, der i 

øjeblikket er ved at blive lagt ned i vejen til Skævinge, det er kl. 19,00 efter fællesspisningen. 

Bjørn Karlsson vil orientere om overfladevand, ellers vil vi fremlægge aktuelle emner. 

 

I mødet deltog Bjørn Karlsson, Tommy Norup, Stella Andersen.  

Der var afbud fra John Pedersen og Lotte Pedersen 


